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Intervju med Annika Armellin, intervjuperson nr 39 

 

Projekt: Göteborg berättar 
Bandningens längd: 00:54:45 
Datum: 2018-08-29 
Intervjuare: Rolf Sossna  
Plats: Göteborgs stadsmuseum, Sarauws rum  
Tid: 15.45-16.45 
 
 
Intervju med Annika Armellin 

Bandningen börjar 
 
 
Intervjuare [00:00:02]: Då så då kollar vi, säg någonting. 
 
Talare [00:00:05]: Mm Annika heter jag. 
 
Intervjuare [00:00:07]: Bra det verkar fungera då kör vi, det är alltså Rolf Sossna som 
intervjuar Annika Armellin i Sarauws rum på stadsmuseet och det är den 29:e augusti 2018. 
Vi börjar väl med det formella då, vad heter du? 
 
Talare [00:00:31]: Jag heter Annika Armellin. 
 
Intervjuare [00:00:34]: Och hur gammal är du? 
 
Talare [00:00:37]: Jag fyller 55 år i juni nej vad säger jag i november. 
 
Intervjuare [00:00:40]: Okej. 
 
Talare [00:00:41]: Ja förlåt. 
 
Intervjuare [00:00:44]: Och vad är din sysselsättning, vad arbetar du med? Vad har du för 
yrke? 
 
Talare [00:00:46]: Jag jobbar, jag är utbildad tandsköterska bland annat och men jobbar som 
receptionist och ekonomiskt ansvarig på Folktandvården i Johanneberg. 
 
Intervjuare [00:00:56]: Okej och adress, var bor du? 
 
Talare [00:01:00]: Jag bor på Kvarngärdesgatan 8 C i, man får väl säga att det är i Örgryte och 
Bö heter det området. 
 
Intervjuare [00:01:07]: Inte Kortedala? 
 
Talare [00:01:08]: Nej, sa du var jag var född? 
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Intervjuare [00:01:10]: Nej. 
 
Talare [00:01:10]: Jag tyckte du sa bodde. 
 
Intervjuare [00:01:11]: Ja. 
 
Talare [00:01:12]: Nej jag bor i, på Kvarngärdesgatan. 
 
Intervjuare [00:01:14]: Du skrev Kortedala på den lappen och jag fick inte ihop det. 
 
Talare [00:01:19]: Nej du frågade mig var jag var född. 
 
Intervjuare [00:01:20]: Aha du är född ja just det, var är du född någonstans då? 
 
Talare [00:01:25]: Jag är född i, i passet så står det Kortedala. 
 
Intervjuare [00:01:27]: Ja. 
 
Talare [00:01:29]: Gör det någonting att det blir fel här nu? 
 
Intervjuare [00:01:30]: Nej. 
 
Talare [00:01:30]: Nej vad trevligt så vi behöver inte... 
 
Intervjuare [00:01:32]: Nej, nej. 
 
Talare [00:01:32]: Nej jag är född i Kortedala. 
 
Intervjuare [00:01:33]: Du är född i Kortedala okej. 
 
Talare [00:01:35]: Eller så säger man väl inte men jag är väl, i passet så står det Kortedala, jag 
vet inte om det är någon av de här månadsgatorna då men sedan och det här är väl glada 60-
talet då och sen flyttade vi då till Brunnsbo som var helt nytt. 
 
Intervjuare [00:01:51]: Det var helt nytt då jaha. 
 
Talare [00:01:52]: Jajamän. 
 
Intervjuare [00:01:55]: Var det del av miljonprogrammet då? 
 
Talare [00:01:57]: Kan det ha varit det? Nej det kan det inte ha varit va? Det är små röda 
trevåningshus på Berättelsegatan hette det i Brunnsbo det var ganska nytt då och då ville 
mamma och pappa flytta dit. 
 
Intervjuare [00:02:10]: Ja för det var nämligen min nästa fråga var du var född och hur du har 
flyttat runt. 
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Talare [00:02:12]: Ja precis så Kortedala och så var jag en kort period där. 
 
Intervjuare [00:02:16]: Var du uppvuxen i Brunnsbo sen då? 
 
Talare [00:02:18]: Ja mer eller mindre kan man väl säga för sen efter ett eeh nu måste jag 
tänka efter kan det ha varit när jag gick kanske i fyran, femman så flyttade vi till Backa. 
 
Intervjuare [00:02:29]: Okej. 
 
Talare [00:02:30]: Ja. 
 
Intervjuare [00:02:30]: För det är inte så långt ifrån va? 
 
Talare [00:02:32]: Nej inte så jättelångt ifrån men det var ändå så att man kände att jag ville 
inte lämna mina skolkompisar, jag gick i Brunnsboskolan så då fick jag åka buss, skolbuss på 
den tiden. 
 
Intervjuare [00:02:44]: För att kunna gå kvar i... 
 
Talare [00:02:46]: För att kunna gå kvar i Brunnsbo. 
 
Intervjuare [00:02:46]: Jaha. 
 
Talare [00:02:48]: Mm och sen efter Backa en liten nu kommer jag inte ihåg vad gatan hette. 
 
Intervjuare [00:02:51]: Nej. 
 
Talare [00:02:53]: Då köpte de sin första bostadsrätt tror jag i Bäckebol men där hann jag 
inte bo länge. 
 
Intervjuare [00:03:00]: Jaha. 
 
Talare [00:03:00]: Så slutsumman blev väl nu då sedan, när fick jag lägenheten? 84 fick jag en 
lägenhet i Bö, Örgryte. 
 
Intervjuare [00:03:11]: Och där har du bott? 
 
Talare [00:03:12]: Och sedan dess, ja fast i en annan lägenhet. 
 
Intervjuare [00:03:16]: Jaha okej så du har bott i Göteborg hela livet då? 
 
Talare [00:03:23]: Ja nästan hela livet men jag har varit en liten sådan alltså efter gymnasiet 
så var det väl många av vi tjejer som tyckte att nej nu jäklar ska vi iväg och jobba som au pair 
eller hur så då stack vi ut och jag har alltid varit fascinerad av italienska och historien 
framförallt, jag kunde inte läsa det på gymnasiet för det fanns inte på den tiden, det var bara 
franska, spanska och tyska och hittade då ett au pair jobb i Rom. 
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Intervjuare [00:03:48]: I Rom? 
 
Talare [00:03:48]: Jajamän så att där gjorde jag kanske det har väl varit kanske fem år där. 
 
Intervjuare [00:03:55]: Som au pair? 
 
Talare [00:03:55]: Nej inte bara men fem år i Rom så att, och sen tillbaka hem till Göteborg 
efteråt. 
 
Intervjuare [00:04:01]: Vad gjorde du, stannade du kvar? 
 
Talare [00:04:04]: Ja jag stannade kvar om jag minns, jag stannade kvar och jobbade som au 
pair och det var väl inte sådär jätteroligt kan jag säga men... 
 
Intervjuare [00:04:13]: Det verkar inte vara det för jag har hört andra som har pratat om att 
det var ganska tufft alltså. 
 
Talare [00:04:17]: Ja det var tufft, det var tufft, jag har berättat det för mina barn för jag 
tycker att de kan gott få höra att det var inte så lätt när vi var unga och då, får jag berätta så 
här mycket? 
 
Intervjuare [00:04:26]: Ja, ja. 
 
Talare [00:04:28]: Ja okej, jag kom ner klockan två och fick inte ringa hem och tala om att jag 
hade landat för det var mycket billigare om man ringde efter klockan nio och då fick jag köra 
någon vit lögn till mina föräldrar de undrade ju var jag var. Blev presenterad mitt rum, och 
där skulle jag bo då med en treåring i ett ja vad kan det ha varit? Det var inte ens en 
tredjedel av det här rummet kanske. 
 
Intervjuare [00:04:55]: Ja. 
 
Talare [00:04:55]: I en liten barnvåningssäng och det räckte inte till mig så jag sov med 
fötterna utanför. 
 
Intervjuare [00:05:00]: [Skrattar]. 
 
Talare [00:05:01]: Och så gick jag och la mig på kvällen, jag hade ringt mina föräldrar och så 
tänkte jag vad har jag gett mig in på men så tänkte jag nej det är ingen som ska få vatten på 
sin kvarn utan nu ska jag köra så ett år höll jag ut sen åkte jag hem men så kände jag bara 
nej, ja vänta lite jag hade blivit kär där också så var det just det. 
 
Intervjuare [00:05:19]: Ja jag tänkte väl det [skrattar]. 
 
Talare [00:05:20]: Jag höll på att glömma det då det var väl första kapitlet och då var jag väl 
jättekär då så då ville jag åka hem eller inte åka hem utan jag åkte hem och åkte tillbaka och 
jag var 20 var jag hade jag då fyllt och det slutade med att jag jobbade inte som au pair mer 
sen utan jag hade lite ströjobb och sen efter tag då så kommer man in i reseledarbranschen 
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faktiskt. 
 
Intervjuare [00:05:50]: Okej fortfarande i Rom då alltså? 
 
Talare [00:05:53]: Ja. 
 
Intervjuare [00:05:53]: Men då lärde du dig, du kunde ingen italienska när du kom ner? 
 
Talare [00:05:55]: Nej jag kunde ingenting när jag kom ner och det var det som var lite roligt 
jag hade, jag gick här hemma och jag, vad gjorde jag? Jobbade på Åhléns kanske ja det gjorde 
jag nog jag jobbade på Åhléns och jag hade sett annonsen och jag sökte brevet eller sökte 
jobbet, skrev ett brev på engelska eeh fick tillbaka ett brev på engelska och tänkte wow 
jättefint skrivet, när jag kommer ner så kommer jag fram till att det här var en väninna till 
kvinnan som var engelskalärare så de kunde ingenting utan de frågade om jag kunde franska 
så det var inte sådär det var ganska tufft var det men jag kunde ingenting, jag kunde lite fula 
ord. 
 
Intervjuare [00:06:32]: Ja [skrattar]. 
 
Talare [00:06:33]: Och men lärde mig jättemycket av den här lilla treåringen, jag hade två 
barn, treåringen lärde jag mig jättemycket av och henne skulle jag ta med till skolan varje 
dag och jag hade ett litet lexikon i handen och sen hade jag eeh hon hade en massa 
barnböcker och då satt man och så skrattade de och så talade de om hur jag skulle uttala och 
sen så kom det ju. 
 
Intervjuare [00:07:00]: Den naturliga vägen då alltså. 
 
Talare [00:07:00]: Man är ju ung och huvudet fungerar ganska bra då så att nej men sen kom 
det och jag fick gå några lektioner på en skola inne i Rom men det var mer så att man tyckte 
bara wow vi är lediga från au pair jobbet vi går och dricker kaffe istället så man sket nästan i 
det så det var roligt men nu klarar jag mig ganska bra faktiskt jag åkte hem sen efter ett tag 
för jag insåg att nej. 
 
Intervjuare [00:07:30]: Men kärleken då blev kvar? 
 
Talare [00:07:31]: Den första kärleken, eh, kom jag underfund med att det var inte rätt 
kärlek. 
 
Intervjuare [00:07:36]: Nej. 
 
Talare [00:07:36]: Nej det var helt galet när jag förstod att nej jättefel blir det sen träffade 
jag då den andra kärleken som jag hade då grämt mig lite att berätta för honom då hur dum 
den andra var och det slutade då med vi bor ju i Göteborg nu i 27 år. 
 
Intervjuare [00:07:53]: Nähä? 
 
Talare [00:07:53]: Jo jajamän. 
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Intervjuare [00:07:55]: Wow. 
 
Talare [00:07:56]: Så han är inte göteborgare är han inte men han gillar Göteborg, romarna 
är lite som göteborgare. 
 
Intervjuare [00:08:05]: Vad är en göteborgare för något? 
 
Talare [00:08:05]: En göteborgare tycker jag och man hör för det är så kul när man är född 
med en man från utlandet för då hör du ofta ja men tänk på hur bra det är i Sverige, 
göteborgarna är öppna tycker jag, de är glada, de är lättillgängliga, jag tycker det faktiskt och 
jag hör det från min man och jag hör det från hans släktingar eller vänner som kommer som 
tycker att det är trevliga människor. 
 
Intervjuare [00:08:31]: Men är inte han glad och öppen då din man? 
 
Talare [00:08:33]: Jo. 
 
Intervjuare [00:08:36]: Varför är inte han göteborgare då? 
 
Talare [00:08:37]: Varför han inte är göteborgare? 
 
Intervjuare [00:08:38]: Ja. 
 
Talare [00:08:40]: Jo men jag tycker att han är göteborgare men han är från Rom. 
 
Intervjuare [00:08:42]: Ja, ja. 
 
Talare [00:08:44]: Jo men han är som en göteborgare och romarna är ganska lika de är lite 
såhär slänga käft och tycker det är kul att... 
 
Intervjuare [00:08:53]: Tjötar? 
 
Talare [00:08:53]: Ja tjötar lite, vi var faktiskt, vi var på loppis i söndags, åkte ut till Tjolöholm 
och det var jätteroligt och han är väldigt duktig på att eh vad säger man buda säger man inte 
va? 
 
Intervjuare [00:09:04]: Pruta. 
 
Talare [00:09:05]: Pruta tack. Det är inte vi så bra på. 
 
Intervjuare [00:09:06]: Det är vi svenskar kassa på ja. 
 
Talare [00:09:08]: Vi är skitdåliga på det och han gick runt och tyckte nej men jag går tillbaka, 
han ska pruta och de slängde käft jättekul så så är det. 
 
Intervjuare [00:09:15]: Men du vet väl att hälften av göteborgarna eller mer än hälften av 
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göteborgarna är inte födda i Göteborg. 
 
Talare [00:09:19]: Nej det är det som är så roligt. 
 
Intervjuare [00:09:21]: De infödda är minoritet faktiskt. 
 
Talare [00:09:22]: Vad det inte du som sa det? Tog fram alla dom där. 
 
Intervjuare [00:09:24]: Javisst ja, ja. 
 
Talare [00:09:24]: Ja jätteroligt så att så är historien och dom har, vi trivs bra i Göteborg på 
tal om att vi pratar om Göteborg eller hur så hade jag då eller har en syster som flyttade till 
Stockholm och de tyckte att vi skulle komma upp till Stockholm men vi kände att nej det här 
är en liten bra stad lagom stor. 
 
Intervjuare [00:09:50]: Väldigt lagom. 
 
Talare [00:09:52]: Det är en lagom stad. 
 
Intervjuare [00:09:52]: Väldigt vackert ord. 
 
Talare [00:09:53]: Ja jag tycker det är skitbra det ordet, det är riktigt bra, det finns inte på 
italienska heller men nej... 
 
Intervjuare [00:09:58]: Ingenting i Italien är lagom [skrattar]. 
 
Talare [00:10:01]: Nej precis så att nej en liten, ja hur länge har jag bott då i, ja säg att jag har 
bott här i 50 år då kanske. 
 
Intervjuare [00:10:12]: Men vad tycker han om att komma till Sverige och komma till 
Göteborg då från Italien? 
 
Talare [00:10:15]: Eh de tycker att det är väldigt rent och de tycker att det är väldigt trevligt, 
de tycker att det här är en liten lagom stad, de tycker att det är grönt och de tycker att det är 
jättefint. Jag har inte i år nu men jag har haft en svärmor som kommer upp ungefär nästan 
varje år i augusti, hon har blivit ensam och då känner hon att här är så skönt att vara. 
 
Intervjuare [00:10:37]: Är det naturen hon tänker på då? 
 
Talare [00:10:40]: Naturen, det gröna och att det inte är det här varma då 35-40 grader så 
att de, nej. 
 
Intervjuare [00:10:47]: Och Bö det är ganska naturskönt va? 
 
Talare [00:10:48]: Ja det är det, vi bor faktiskt lite lyxigt vi hade turen så att vi fick, vi hade då 
en gammal tvåa som jag bodde i och som jag då alternerade med mina syskon då för de 
bodde också utomlands och vi höll ju på fram och tillbaka och sen så kom då min man och vi 
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fick vårt första barn Emil, eh hade chansen att få en trea och då tyckte vi wow jättefint och 
sen fick vi Julia då vår flicka och då var vi lite så att vi kände nu måste vi då men nej då tyckte 
vi eller rättare sagt min man Alessandro heter han att nej men jag vill inte flytta härifrån. 
 
Intervjuare [00:11:30]: Okej. 
 
Talare [00:11:30]: Så på något vänster så fick vi in en bra deal med vår värd och så väntade vi 
ut en lägenhet så då fick vi en större lägenhet och så sa han att den här ska ni ta nu för jag 
tänker sälja. 
 
Intervjuare [00:11:46]: Shit. 
 
Talare [00:11:48]: Så han sålde efter ett halvår, hela vi bildade en förening och du förstår 
själv hur det är, eller hur? 
 
Intervjuare [00:11:57]: Ja, det är pensionsförsäkringen. 
 
Talare [00:11:57]: Ja helt otroligt så att vi men, vi bor jättebra, kanonbra grannar 
runtomkring. 
 
Intervjuare [00:12:07]: Ja det förstår jag att ni har stannat. 
 
Talare [00:12:09]: Ja det var ett tag som vi kände att men ska vi leta oss bort då, barnen har, 
nu vet inte jag om du vet hur det ser ut där, det är väldigt mycket gräsmattor, det är ett 
trevåningshus. 
 
Intervjuare [00:12:21]: Jag vet inte exakt var någonstans. 
 
Talare [00:12:25]: Kommer du ihåg gamla Sveriges radio? 
 
Intervjuare [00:12:25]: Ja. 
 
Talare [00:12:26]: Mittemot där är det. 
 
Intervjuare [00:12:27]: Ja, ja på andra sidan den lite större vägen där? 
 
Talare [00:12:29]: Ja och där är jättegrönt. 
 
Intervjuare [00:12:32]: Det heter till och med Bögatan va? 
 
Talare [00:12:32]: Det heter Bö ja så att nej vi beslutade oss för att bo kvar och nu är barnen 
utflugna så nu bor vi kvar. 
 
Intervjuare [00:12:42]: Ja, ja. 
 
Talare [00:12:43]: Jajamän och vi pratade just om det här om dagen att vi är verkligen 
lyckligt lottade där. 
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Intervjuare [00:12:50]: Vad sa du? 
 
Talare [00:12:51]: Vi är lyckligt lottade att vi bor där. 
 
Intervjuare [00:12:52]: Ja och du är medveten om det? 
 
Talare [00:12:54]: Ja det är jag verkligen. 
 
Intervjuare [00:12:56]: Det är många människor som bara tar det för givet. 
 
Talare [00:12:57]: Nej och det är det som är så roligt för att när man då, om man har bott 
utomlands och man kommer tillbaka hem och man tycker bara wow det fungerar jättebra 
det här om man sen nu då har kontakt med andra personer som bor i andra delar av världen 
och de kommer hit och de kanske bor här de uppskattar det på ett helt annat sätt, det är 
jättebra tycker jag så att jag... 
 
Intervjuare [00:13:19]: Men din man ser han det fortfarande med lite fräscha ögon då eller 
är han liksom så invand nu eftersom... 
 
Talare [00:13:23]: Nej han ser det med fräscha ögon för han tycker att ju mer vi kanske 
tillbringar nu var vi nere i påskas i Rom så har det inte blivit så mycket bättre där nere 
faktum är att de är stressade för de har en jättedålig ekonomi och politiken vet jag inte om vi 
ska prata om heller men nej han är jättefascinerad över Sverige om hur man ska tänka, vi 
pratar alltid om det här med vård och hur dåligt det är men han förstår inte riktigt det, han 
tycker vi är jätteduktiga. 
 
Intervjuare [00:14:00]: Jag känner igen detta, min dotter är gift med en spanjor. 
 
Talare [00:14:01]: Ja du ser. 
 
Intervjuare [00:14:04]: Som tur var så följde han med hem då. 
 
Talare [00:14:05]: Nej. 
 
Intervjuare [00:14:06]: Hon bodde i Madrid i tre år men sen följde han med hem och de 
säger båda två att Spanien är jättefint att åka dit och ha semester men aldrig bo där, de kom 
hem för att få barn och utbilda sig och så. 
 
Talare [00:14:15]: Ja och du vet att jag har svägerskor då som, nu fick hon ett barn sent i 
åldern och hon har läst lite om de här lattepapporna i Sverige då och hon undrar va vad är 
det? Kan de vara lediga? Och hon utbildade sig sent i livet och fick barn sent i livet och har 
gått, hon är väl jurist tror jag om inte hon gick tillbaka till jobbet efter tre månader så fick 
hon sparken. 
 
Intervjuare [00:14:47]: Oj. 
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Talare [00:14:48]: Jag menar det är helt otroligt och det är klart att hon, ja det var ju, dagis 
nej det finns inte, det finns privat dagis så att nej. 
 
Intervjuare [00:15:00]: Men det verkar som att du trivs bra i Göteborg? 
 
Talare [00:15:01]: Jag gör det, jag trivs bra i Göteborg sen är jag inte, jag är dålig på att ta mig 
in till de här centrala delarna måste jag säga, jag cyklar mycket det gör jag och jag cyklar till 
jobbet, inte så mycket inne i stan kan jag säga. 
 
Intervjuare [00:15:20]: Jag tänkte för det är en utav frågorna, hur rör du dig i stan? 
 
Talare [00:15:23]: Jag cyklar. 
 
Intervjuare [00:15:23]: Du cyklar ja och var? Är det områden du aldrig är i eller områden som 
du tycker mer om eller områden som du undviker? 
 
Talare [00:15:35]: Undviker områden, i stan, själva Göteborgs stad? 
 
Intervjuare [00:15:39]: Ja eller kommunen? 
 
Talare [00:15:43]: Nej det gör jag inte egentligen, jag är inte rädd av mig, vet du vad jag har, 
det var ett tag som jag inte cyklade till jobbet för jag hade, ja jag hade gjort en liten 
operation i hjärtat. 
 
Intervjuare [00:15:58]: Oj. 
 
Talare [00:15:58]: Ja men det händer ju så mycket grejer i ens liv efter 50 säger de ju men i 
alla fall och då hade jag väl en lite dålig fysik, jag orkade inte cykla så jag fick gå, åt sådana 
här betablockerare och då gick jag genom Näckrosdammen och då sa de det får du inte göra. 
 
Intervjuare [00:16:14]: Jaså? 
 
Talare [00:16:15]: Där gick jag varje morgon, jag gick hela vägen hem ifrån mig i Bö och så 
förbi och så Korsvägen och så upp till Näckrosdammen och då sa de att du är inte klok där får 
du inte gå. 
 
Intervjuare [00:16:25]: Är det farligt där? Jag menar det var väl länge sedan alltså 
Näckrosdammen var väl ett tillhåll men det var väl herregud Nationalteatern sjunger ju om 
det på den här... 
 
Talare [00:16:33]: Ja men det var farligt ändå för de menade på att även om det var kanske 
då... 
 
Intervjuare [00:16:38]: 70-tal. 
 
Talare [00:16:38]: Ja eller hur men jag tror inte ens att det var farligt då. 
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Intervjuare [00:16:41]: Nej det tror inte jag heller [skrattar]. 
 
Talare [00:16:41]: Nej det var bara en träffpunkt eller hur för kära killar kan man väl säga nej 
men de menade på att där kan du inte gå för du kan bli rånad det är ingen människa ute men 
jag har aldrig haft den tanken så där... 
 
Intervjuare [00:16:56]: Känner du dig trygg? Du verkar orädd? 
 
Talare [00:16:58]: Jag är lite orädd, jag är inte rädd, eh ja om jag har varit ute, jag är inte ute 
jättesent, eh jag har väl varit ute någon gång någon fredag och då har det varit ganska busigt 
ute tycker jag faktiskt, det är mycket fylla. 
 
Intervjuare [00:17:16]: Har det ändrats från när du var ung tycker du? 
 
Talare [00:17:19]: Ja det tycker jag. De få gångerna som jag har varit ute eh och sen har jag 
väl kanske varit inne i stan och hämtat upp min tös har jag faktiskt hämtat och då tycker jag 
att det är stökigt. 
 
Intervjuare [00:17:33]: Men då kommer du dit i mammarollen och inte liksom i festarrollen? 
 
Talare [00:17:39]: Nej precis det är sant du, nej men jag känner det är nog någon gång som 
jag har känt att jag har promenerat lite och tyckt att det har varit kanske lite aggressivt alltså 
lite våldsbetonat så bland ungdomarna faktiskt. 
 
Intervjuare [00:17:53]: Det är mycket som händer på Avenyn men det har det alltid gjort 
fattar jag det som. Du tror att det har blivit värre? 
 
Talare [00:18:00]: Men tycker du, ja men gud när man var ung då var man ju ute, gick man ju 
nästan hem på morgonen. 
 
Intervjuare [00:18:06]: Ja jag menar det. 
 
Talare [00:18:06]: Man gick ju hem, vi gick hem eller hur? 
 
Intervjuare [00:18:11]: Ja. 
 
Talare [00:18:13]: Men känslan har varit lite så att det har varit lite brötigt eller så kanske det 
är hela känslan att man ser, det är mer polisbilar ute kanske på Avenyn tycker jag de få 
gångerna det har stått och blinkat blåljus och så men jag är inte ute så mycket eller hur så 
trygg ja jag tror att vi lever med ganska så mycket skygglappar där borta där vi bor, det tror 
jag. 
 
Intervjuare [00:18:40]: Man pratar mycket om att Göteborg är en så segregerad stad hur 
tänker du kring det? 
 
Talare [00:18:44]: Mm det tycker jag och det kan jag då till exempel vi har eh ja vi har min 
man som är då vad ska man kalla honom? Han är en kärleksinvandrare som vi säger eller 
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som hans lärare sa på skolan och han är från Italien och sen har vi en fransyska och så har vi 
en italienska till och sen har jag inte sett några andra alltså med annan härkomst. 
 
Intervjuare [00:19:09]: Det är helsvenskt där alltså? 
 
Talare [00:19:13]: Det kan hända att det är eller alltså född och nej det är tråkigt det är det. 
 
Intervjuare [00:19:23]: Men vad tror du det verkar lite grann som att invandrare även, 
kanske även andra generationen börjar eh, alltså det börjar komma fram medelklass som har 
köpkraft och som köper sig in också där. 
 
Talare [00:19:40]: Ja precis. 
 
Intervjuare [00:19:40]: Är det något som du har märkt någonstans? 
 
Talare [00:19:42]: Tänker du hemma där jag bor eller? 
 
Intervjuare [00:19:46]: Ja eller överhuvudtaget i Göteborg. 
 
Talare [00:19:46]: Eh jo men det märker jag kanske på jobbet faktiskt där märker jag nu att 
precis som du säger att andra generationen är som du säger då kanske medelklass och letar 
sig lite vidare nu då köper små radhus och villor så det märker man ju men flyktingar, vi har 
ett flyktingboende det kan jag säga det har vi på Ekparken, Ekmanska är det de bor, det har 
varit kanon tycker jag. Jag tycker det... 
 
Intervjuare [00:20:16]: Okej på vilket sätt? 
 
Talare [00:20:20]: Nej men jag tycker titta här nu rediga killar och tjejer som kommer här och 
de, alla är så rädda för allting i Bö nej det är jättetrevliga människor. 
 
Intervjuare [00:20:29]: Och då har det inte varit några problem för ganska ofta så är det 
såhär nej vi ska inte ha något flyktingboende här. 
 
Talare [00:20:33]: Alltså jag har inte hört någonting. Jag har väl, faktum är att jag har inte 
hört någonting om de pojkarna jag vet inte om det är några tjejer men de här pojkarna har 
jag inte hört någonting om och jag har inte hört någonting ont från grannarna eller där jag 
bor men däremot har det väl varit något bygge vid Torp lite längre bort tror jag de ska bygga 
och där har man hört att det har varit ett ramaskri men inte, nej jag har inte hört någonting. 
 
Intervjuare [00:21:03]: Nej för det verkar som att vi människor är väldigt rädda för det 
okända, då är det ett hot, men när man sen lär känna människor så ser man att det är 
människor. 
 
Talare [00:21:16]: Ja men det är ju så det kan jag tycka också att det märker man i Italien, fy 
vilka rasister de är usch. 
 
Intervjuare [00:21:28]: Okej, helt öppet då? Har det inte varit Lega Nord och de där och 
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Berlusconi och... 
 
Talare [00:21:33]: Jag tycker ändå att man hör eh jag tycker att man hör alltså Rom är okej 
det är en fin stad och så men till och med de sinsemellan är de lite sådär du vet de pratar om 
sicilianarna och... 
 
Intervjuare [00:21:43]: Jaha. 
 
Talare [00:21:44]: Ja och sen då kommer lite dubbelmoral du vet att ja, ja de filippinierna 
sitter där men de ska ändå vara hemma och göra deras hussysslor eller man anställer de lite 
svart. 
 
Intervjuare [00:22:00]: I Italien är det ganska mycket motsättningar mellan nord och syd 
också va? 
 
Talare [00:22:03]: Ja. 
 
Intervjuare [00:22:03]: Är det inte så att det är lite fattigt i syd och lite finare i nord. 
 
Talare [00:22:06]: Ja de är lite finare alltså Rom det är ju huvudstaden och sen kommer inte 
så jättebra nedanför där då men jag tycker ibland jag kan också tycka ibland att jag hör nu de 
senaste åren har jag haft vänner så har de varit lite såhär jaha har ni fått hit tiggare nu också 
det har vi aldrig sett här förut, har ni fått hit den här skiten typ så att men och det här som 
du säger då det är väldigt tråkigt men det är klart kan man få in, man vet inte heller hur 
många vill flytta på sig eller du ska i och för sig ha råd, det finns ju, ska du köpa en lägenhet 
så ska du ha råd att göra det, jag vet inte om jag hade haft råd att köpa en lägenhet i Bö 
förstår du? Om inte jag hade fått den chansen. 
 
Intervjuare [00:23:01]: Nej, nej. 
 
Talare [00:23:02]: Men och hyra lägenhet och se då lite andra kulturer ja vad beror det på? 
 
Intervjuare [00:23:11]: Nej men jag kan tycka också att det inte är så konstigt att man söker 
sig dit där det redan bor landsmän men jag tänker ändå att hur man bryter det här för det 
blir nästan som att man skapar sig egna små ghetton där man liksom... 
 
Talare [00:23:25]: Precis, precis. 
 
Intervjuare [00:23:26]: Jag träffade en kvinna här om dagen... 
 
Talare [00:23:26]: Och jag har varit uppe för några år sedan så tog jag faktiskt för jag tycker 
att det är kul att göra en massa grejer på jobbet så jag tog lastbilskörkort och så var jag uppe 
och jobbade med en sådan här liten eller inte liten en ganska stor då en sådan här husvagn 
och hade, körde undersökningar, tog hand om barnen uppe i periferin. 
 
Intervjuare [00:23:47]: Jaha. 
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Talare [00:23:47]: Jajamän så jag körde upp till Hjällbo och det var jättespännande om man 
får säga så. 
 
Intervjuare [00:23:54]: Vad var det ett rullande dagis då? 
 
Talare [00:23:56]: Ja en rullande nej ett rullande besöksrum kan man säga vi hade du vet vi 
gjorde undersökningar på barnen. 
 
Intervjuare [00:24:02]: Jaså tandläkare? 
 
Talare [00:24:04]: Ja tandläkare jajamän. 
 
Intervjuare [00:24:06]: Jaha. 
 
Talare [00:24:08]: För jag tycker att det är kul med barn, jag tycker det är roligt och då var vi 
uppe och jobbade och då är det så att barnen kanske inte alltid kommer till tandläkaren eller 
hur? Föräldrarna förstår inte att de har fått en kallelse och barnen tycker bara bort med den 
jag ska inte in till tandläkaren och då har vi liksom haft den här verksamheten som vi kör upp 
och så tar vi skolklasser och så bara in med er nu och kom hit. 
 
Intervjuare [00:24:28]: Så det är en hel tandläkarmottagning? 
 
Talare [00:24:29]: Jajamän. 
 
Intervjuare [00:24:30]: Jaha. 
 
Talare [00:24:30]: Men nu är den borta så nu har de ju eh jag vet inte hur de jobbar nu 
faktiskt men den brukar stå på Heden ibland när det är Gothia cup och då har jag träffat på 
de här barnen och en del barn är jättearga och en del är helt underbara, en del är arga för att 
de har rätt att vara till och med kanske arga eller hur? 
 
Intervjuare [00:24:48]: Ja. 
 
Talare [00:24:52]: Men ja det är en helt annan värld, det är en helt annan värld och jag tror 
att det är jättemånga av oss som inte ser den här världen. 
 
Intervjuare [00:25:00]: Jag skulle säga jag intervjuade en kvinna från Somalia som var här 
härom dagen och hon berättade att det är som att hon sa så det är som att vi flyttade byn till 
hit ut i Angered och hon bröt sig ur då och utbildade sig till sjuksköterska och så men det var 
ett jättemotstånd från de andra kvinnorna nej du ska inte utbilda dig utan du ska vara 
hemma och ta hand om hemmet och så. 
 
Talare [00:25:22]: Nej. 
 
Intervjuare [00:25:23]: Så ska man inte göra så där så att det tar väl sin tid innan, innan… och 
det hänger på personerna också för jag frågade vad var det som gjorde att du bröt dig ur då 
jo då hade hon en sådan bakgrund med en mamma som hade varit sjuk så hon hade alltid 
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vågat utmana och gå sin egen väg så att säga. 
 
Talare [00:25:42]: Det är ganska häftigt för tänker man efter hur lång tid har det tagit för oss 
tjejer i Sverige kanske runt en hundra år jag menar jag kommer ihåg när mina eh någon 
gammal tant på landet där på 70-talet hon gick runt i huckle och hon var jättegammal så jag 
menar det tar tid för de också men det var starkt gjort, så tänker man inte heller att man 
får... 
 
Intervjuare [00:26:03]: Men det var så fascinerande för hon sa att hon mellanlandade i 
Syrien när hon kom till Sverige och när hon kom dit så blev hon chockad för hon var väldigt 
duktig hemma, hon var den som var snabbast på att göra upp eld och så om hon till Syrien 
men där hade man elektrisk spis alltså... 
 
Talare [00:26:17]: Ja men vad spännande. 
 
Intervjuare [00:26:20]: Hon var 38 så att det... 
 
Talare [00:26:25]: Alltså det är spännande. 
 
Intervjuare [00:26:26]: Det är jättespännande. 
 
Talare [00:26:26]: Det är så roligt så att det är inte klokt men det var fantastiskt och vi höll på 
kanske i ja ett år höll vi nog på i alla fall och träffade en massa olika barn och många barn 
som kommer och ja de kommer ju nästan jag vet inte hur länge de är i liksom de är här några 
veckor och så börjar de skolan med en gång nästan så det var mycket intressant ibland är jag 
såhär att man skulle ta och jobba med det egentligen och engagera sig lite i barnen och även 
problembarn eller hur? 
 
Intervjuare [00:26:55]: Ja, ja herregud. 
 
Talare [00:27:01]: Jag vet att många tycker att vi kanske daltar och så men det finns så 
mycket i bakgrunden som man inte vet egentligen eller hur? 
 
Intervjuare [00:27:06]: Vad tänker du kring det då? 
 
Talare [00:27:09]: Eh tänker du överhuvudtaget på hur... 
 
Intervjuare [00:27:11]: Ja när du säger att det daltas så anar jag att du tycker inte det. 
 
Talare [00:27:18]: Ja men jag menar att man måste alltså även om det är, det måste finnas 
lagar och regler och paragrafer och vissa kan inte riktigt följa detta men man vet ju ändå inte 
vad de har i bakgrunden, vad har de hemma, vad är det för situation hemma? Vad är det 
som gör att de beter sig, har man ett barn och sitter med ett barn och pratar för sig själv och 
det är en helt annan grej än när de satt i grupp så är det med oss alla i och för sig men jag 
tror inte att det är lätt alltså jag skulle inte vilja bo i, det är som du säger det är som ett 
ghetto och jag skulle inte vilja bo där. 
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Intervjuare [00:27:53]: Nej men jag tror inte, det är inte lätt. 
 
Talare [00:27:56]: Nej jag tror inte att det är ett dugg lätt och samtidigt så vet jag att det 
finns så många barn som klarar detta eller hur? Som går vidare och de läser och de pluggar 
och kämpar men vi är alla olika eller hur? 
 
Intervjuare [00:28:10]: Ja när man säger invandrare eller utlänningar så är det enda de har 
gemensamt att de inte är födda i Sverige alltså det är en sådan skillnad varifrån man kommer 
och varför man kommer och vad man har med sig. 
 
Talare [00:28:20]: Ja och på ren svenska jag bryr mig inte om var du kommer ifrån, jag bryr 
mig inte om vad alltså jag respekterar dig till fullo och du får komma från precis var du vill 
och tro på vad du vill bara du inte gör mig illa eller någon annan illa eller hur? 
 
Intervjuare [00:28:32]: Nej en slags ömsesidig respekt då. 
 
Talare [00:28:34]: Ja jag tycker det men som sagt i Bö finns det inte och i Örgryte finns det 
inte många olika... 
 
Intervjuare [00:28:45]: Nej det var någon som pratade om att när man säger segregerat så 
tänker man bara på förorterna men de här Örgryte och de här ställena de är också 
segregerade fast åt andra hållet va. 
 
Talare [00:28:54]: Ja och sen kan man tänka såhär nu jag bor, eh vi skrattade faktiskt åt det 
häromdagen för det är ganska många som har tegelhus som bor där de är K-märkta från 45 
tror jag och det är hyresrätter och allt möjligt blandat och ett tag då när barnen var små så 
skulle de gå till skolan och de fick inte gå själva då vid en viss ålder utan man skulle leda dem 
till skolan antingen med egentligen skulle de gå de fick inte åka bil sa skolan nej de ska röra 
på sig men så blev det så ibland och då vet jag att det var en pappa som kom hem och han 
hade haft med sig några stycken och så hade de undrat nej men gud vad bra att du åker med 
alla barnen och vad trevligt och eh bor ni där nere i det här kollektivet och jag fattade inte 
vad han menade vad då kollektivet? Men då var det vi den här lilla gruppen som tyckte att jo 
men vi bor i ett litet kollektiv här nere och sen går man ut på andra sidan och så hamnar du 
vid Skår och där... 
 
Intervjuare [00:29:51]: Ja det finns ett gammalt kollektiv ett gammalt trähus va? 
 
Talare [00:29:54]: Ja det gör det faktiskt, ja det är så superläckert, vem vill inte bo där? 
 
Intervjuare [00:29:59]: Är det ett kollektiv fortfarande? 
 
Talare [00:30:00]: Du när du säger det så var det länge sedan jag gick förbi men det har varit 
ett kollektiv för mina barn gick på dagis under där jajamän men som du säger redan eh vi 
stod faktiskt och skrattade åt detta precis när du säger det för en av våra killar då vi brukar 
faktiskt stå och tjöta lite vi grannar när vi kommer sådär och då sa han det att det räcker att 
gå över till andra sidan för där kan de inte ens hälsa för då är de såhär mhm undra vem den 
killen är som går där. 
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Intervjuare [00:30:27]: Ja, ja, ja. 
 
Talare [00:30:28]: Då är de, jätteskumt alltså det är lite roligt för vi stod och pratade om det 
här förra veckan ja så är det. 
 
Intervjuare [00:30:35]: Konstigt. 
 
Talare [00:30:36]: Ja det är konstigt. 
 
Intervjuare [00:30:39]: Är det någonting som inte är bra med Göteborg? 
 
Talare [00:30:42]: Vädret. 
 
Intervjuare [00:30:43]: Vad sa du? 
 
Talare [00:30:43]: Vädret men det kan man inte säga. 
 
Intervjuare [00:30:45]: Jaså vädret, jo det är klart att man kan [skrattar]. 
 
Talare [00:30:48]: Jo men vädret är inte alltid nej men sommaren har varit okej eller hur? 
Kanske lite för, jag gillar att gå i skogen och plocka svamp men något som inte är bra med 
Göteborg? Jag vet inte, det här med Västlänken är jag inte riktigt sådär, jag förstår inte riktigt 
hur de har kört över oss eller hur? Det är fortfarande sådär. 
 
Intervjuare [00:31:08]: Nej jag vet inte heller. 
 
Talare [00:31:10]: Det där har jag inte riktigt... 
 
Intervjuare [00:31:14]: Är du orolig för det? 
 
Talare [00:31:15]: Vad sa du? 
 
Intervjuare [00:31:15]: Är du orolig för det? 
 
Talare [00:31:17]: Nej inte orolig men jag vete fasen om de sitter och sprätter bort en massa 
pengar i onödan jag blir lite sådär att jag känner att nu ska de flytta en massa jäkla träd och 
hålla på då känner jag lite ja men allvarligt talar och de pratar om sina ja det ska bli bättre 
med kollektivtrafiken och allting det är väl nog lite sådär har de kört över oss? 
 
Intervjuare [00:31:41]: Ja men det är spännande för jag har intervjuat flera människor och en 
del är ganska oroliga och andra tycker att det är jättebra så vi får väl se då med facit i hand 
sen om hundra år blev det bra eller inte? 
 
Talare [00:31:48]: Ja men inte oroliga. Ja nej men det vet inte jag heller alltså jag är inte den 
som, jag kör bil, jag tycker att det är skitkul att köra bil men ibland helt plötsligt när jag är ute 
och åker, jag har då mamma som bor kvar i Bäckebol eh jag har råkat köra fel några gånger 
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när jag har lämnat eller kommit från Östra med henne och hamnat då ute vid den här vad 
kallar de det för Röde orm eller någonting och där har jag bara wow en ny helt galet då men 
nej men jag kan reagera lite på, vill göteborgarna ha detta eller har de bara kört över oss? 
 
Intervjuare [00:32:25]: Ja. Är till för göteborgarna då? 
 
Talare [00:32:29]: Ja är det inte till för krans... 
 
Intervjuare [00:32:30]: Ibland hör man att det är till för regionen för att folk ska in och ut. 
 
Talare [00:32:34]: Jo men så tänker jag också men det är väl en grej då som man kan tycka 
och sen är jag lite, det som är bra med Göteborg nu är väl att de kanske då ser till att bevara 
det här gamla K-märkta jag menar det här, eh de gamla fina husen som vi hade eller hur jag 
minns hela Olskroken tycker jag är jättefult jag menar det var min dröm när man åkte dit och 
tittade på, åkte till fiskebodarna där och köpte fisk och de här gamla landshövdingehusen de 
kommer jag ihåg det är synd men jag vet inte, var det på 70-talet som man tyckte att nej 
men vi tar bort... 
 
Intervjuare [00:33:21]: 60, 70-talet ja precis. 
 
Talare [00:33:23]: Det är synd eh det hoppas jag verkligen inte att de gör nu, håller på att 
river en massa grejer. 
 
Intervjuare [00:33:29]: Jag tror inte det, det finns inte så mycket kvar. Gårda pratar man om 
att man ska bevara nu. 
 
Talare [00:33:34]: Gårda? Ja och där var jag också i somras, det var jätteroligt, det var loppis 
där och då var vi inne på innegårdarna och det var lite kul en massa roliga saker som såldes 
där inne och eftersom jag tycker det är så kul med arkitektur och jag älskar att se på hus då 
var det ju du vet när man kom in i deras svalelag om man säger då var det gamla härliga 
trädörrar med målningar i själva ingången kan man säga och det kan man tycka att det 
måste man bevara. 
 
Intervjuare [00:34:07]: Ja alltså de har velat riva men jag tror att de bestämde att de ska 
bevaras nu faktiskt. 
 
Talare [00:34:11]: Ja så läckert alltså. 
 
Intervjuare [00:34:12]: Ja för det finns inte mycket landshövdingehus kvar. 
 
Talare [00:34:14]: Nej det gör det inte. 
 
Intervjuare [00:34:18]: Nu kan jag inte siffrorna men det var 4/5 typ av Göteborgs befolkning 
bodde i landshövdingehus alltså för det var trångt också men det var liksom hela stan var 
landshövdingehus och det är väldigt göteborgskt. 
 
Talare [00:34:29]: Ja så det var dumt och det är dumt men vad som är dumt mer med 
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Göteborg du vet du vad jag tycker? 
 
Intervjuare [00:34:37]: Nej. 
 
Talare [00:34:38]: Jag tycker såhär det är stökigt vid cykelbanorna. 
 
Intervjuare [00:34:42]: Okej. 
 
Talare [00:34:41]: Det är dumt, det ska de tänka på, jag menar folk ska cykla och baske mig 
att det är som, jag vet inte om de håller på att bygger ut det men det kan de tänka på lite 
mer eller hur? Bygg ut cykelbanor så att folk kan cykla lite mer. 
 
Intervjuare [00:34:59]: Jag tror på det också. Det är det snabbaste och enklaste sättet att ta 
sig fram det stod om det i GP i morse faktiskt om cyklar att de har gjort någon på skoj då 
litegrann en som körde bil, en som åkte kollektivt och en som cyklade och vem som tog sig 
snabbast genom staden och sen skulle man gå in på GP. se och så var det någon film, jag 
hann inte göra det men kolla det när du kommer hem för då pratade de just om 
utbyggnaden av cykelbanor och sådant och att det var någon från Cykelfrämjandet som 
tyckte att man är på god väg och så att det inte är klart ännu. 
 
Talare [00:35:32]: Jag läste bara eller hörde bara att de har lurat en på, jag har nämligen en 
cykel från VG-regionen som jag tycker bara wow den vill jag låna en elcykel och nu hörde jag 
på nyheterna och det var i och för sig inte bara i Göteborg utan det här var i hela landet då 
men de har ju då man får en viss peng från Naturvårdsverket va 25 % om du köper dig en 
cykel och då är det jättemånga som har köpt cyklar och så har de fått ut sina pengar och sen 
har de gått tillbaka till cykelaffären och sagt du den här var inte bra jag ångrar mig. 
 
Intervjuare [00:36:01]: Och så fått ut pengar? 
 
Talare [00:36:01]: Ja. 
 
Intervjuare [00:36:03]: Det är ju fult. 
 
Talare [00:36:03]: Och sen har affären då i sin tur sålt cykeln till nästa och sen har 
Naturvårdsverket fått in ramnumret och så märker de ja men vadå den här har redan fått 
pengar, du fattar vad folk är galna? 
 
Intervjuare [00:36:15]: Ja. 
 
Talare [00:36:17]: Det kan inte vara göteborgare. 
 
Intervjuare [00:36:17]: Nej [skrattar]. 
 
Talare [00:36:17]: Nej jag bara skojade. 
 
Intervjuare [00:36:19]: Nej men sådant är jävligt tråkigt det är det faktiskt. 
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Talare [00:36:24]: Så att cykla, eh jag cyklar ja vet du vad ännu mer femmans spårvagn är 
inte så rolig längre, den kan de fixa till lite. 
 
Intervjuare [00:36:32]: Varför då? 
 
Talare [00:36:34]: Den har de förlängt då så att den går från, förut gick den till Torp och nu 
går den till Östra sjukhuset och då är det jättemånga som åker och det är jättebra men det är 
knappt så att det får plats emellanåt. 
 
Intervjuare [00:36:47]: Ja, ja. 
 
Talare [00:36:49]: Den är så full. 
 
Intervjuare [00:36:48]: Fler vagnar helt enkelt? 
 
Talare [00:36:51]: Fler vagnar, kanske inte fler turer men fler vagnar skulle vara bra. 
 
Intervjuare [00:36:55]: Men du, du sa att du kör inte bil så ofta inne i stan vad jag förstår? 
 
Talare [00:36:58]: Nej vad ska jag in i stan att göra? 
 
Intervjuare [00:37:04]: Men du sa också att du inte är inne i stan i centrum speciellt ofta. 
 
Talare [00:37:10]: Nej det är jag faktiskt inte för det första är jag inte någon sådan jag tycker 
inte det är kul att gå i affärer och köpa kläder det är jättetråkigt nej det är jag inte och sist jag 
var inne så i och för sig så var jag inne och tittade på fotboll då satt jag på Kungsportsplatsen 
tror jag och tittade på fotboll. 
 
Intervjuare [00:37:29]: Ja, ja på fotbolls VM då? 
 
Talare [00:37:32]: Ja men det är inte så att jag går in och strosar inne i stan. 
 
Intervjuare [00:37:36]: Nej men har du allting du behöver då i din stadsdel? Finns det affärer 
alltså mat och sådant måste man ju köpa. 
 
Talare [00:37:44]: Ja fast mat då kör jag till, då cyklar jag faktiskt inte. 
 
Intervjuare [00:37:49]: Men du storhandlar då eller? 
 
Talare [00:37:49]: Ja det gör jag faktiskt då blir det Mölndal, ICA Mölndal där. 
 
Intervjuare [00:37:54]: Jaha. 
 
Talare [00:37:56]: Då tar jag den varianten och sen vad finns det, nej det finns inte bra 
grejer, det finns ingenting kanske hemma där jag bor, det finns en Tempoaffär, en thaiaffär 
och så pizzeria och så lite tobak så det finns inte sådär, det skulle behövas lite mer grejer, 
men nu var vi ute och käkade i söndags och då fanns det, då gick vi bort till Kålltorp, de har 
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fixat en ny liten käck restaurang där. 
 
Intervjuare [00:38:22]: Mer som kvarterskrog då eller? 
 
Talare [00:38:24]: Ja jättesöt helt underbart det är sådant som man vill ha eller hur? Bara gå 
ner och ta en liten... 
 
Intervjuare [00:38:28]: Så att det blir lite levande också stan. 
 
Talare [00:38:28]: Jättetrevligt var det, det skulle jag vilja ha eh nej varför är jag inte i stan? 
Därför att jag jobbar i Johanneberg centrum och tar och cyklar förbi Götaplatsen och sen 
åker jag hem eller hur? Jättetråkig tror jag att jag är eller hur? 
 
Intervjuare [00:38:49]: [Skrattar]. 
 
Talare [00:38:50]: Och är jag inte i stan och är jag ledig på helgen så kanske det blir så att jag 
har ju hela Delsjön eller hur? Promenad där och lite småturer kanske runtomkring. 
 
Intervjuare [00:39:04]: Finns det andra platser du tycker speciellt mycket om i Göteborg? 
Eller har någon speciell relation till? 
 
Talare [00:39:15]: Speciell relation? Jag har bott en gång i Majorna en gång eh det är lite 
häftigt måste jag säga men en speciell relation... 
 
Intervjuare [00:39:26]: En ledande fråga men du som är infödd göteborgare, havet då? 
 
Talare [00:39:30]: Ja havet är inte dumt nej det är sant jag har till och med stått och fiskat på 
Röda sten med min dotter. 
 
Intervjuare [00:39:37]: Oj. 
 
Talare [00:39:37]: Jajamän ja men det var bra att du sa vilket minne jag har, havet betyder 
mycket. Jo men det håller jag med dig om havet är jo men jo jag tycker faktiskt att det har 
blivit trevligt på andra sidan vid Eriksberg där kan man gå och flanera lite det är sant eh nu är 
detta så nytt för mig egentligen så jag har ingen relation till det men havet är ju, ja det är 
sant där kan man kanske sitta och dingla med benen någon gång. 
 
Intervjuare [00:40:15]: Men om du åker och badar och så vart åker du då? Är det upp till 
Delsjön då eller? 
 
Talare [00:40:19]: När jag åker och badar nej det gör jag inte faktiskt, eh där har vi nog havet 
och är jag riktigt, jag brukar dra ner till Vallda Sandö. 
 
Intervjuare [00:40:33]: Jaha. 
 
Talare [00:40:32]: Ja för då vet jag att då åker jag ner dit, det är klippor, inga människor, 
ingen eller ja parkering får man betala men det finns parkering där kan jag tänka mig att åka 
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ner sen har det varit eh någon färja ut till Brännö eller... 
 
Intervjuare [00:40:45]: Ja just det. 
 
Talare [00:40:47]: Men inte så att jag åker till, eh jag är dålig på att åka och bada här inne i 
eller inne i Göteborg badar man kanske inte precis men man kan bada borta vid den här lilla 
bassängen va? 
 
Intervjuare [00:40:59]: Har du varit vid Jubileumsbadet? 
 
Talare [00:41:01]: Nej. 
 
Intervjuare [00:41:01]: Alltså det är häftigt. 
 
Talare [00:41:02]: Är det det? 
 
Intervjuare [00:41:03]: Ja det är det. Det är en bassäng som ligger i älven så den är liksom i 
jämnhöjd så du simmar ju nästan i älven fast du gör inte det, det är liksom... 
 
Talare [00:41:11]: Usch vad pinsamt. 
 
Intervjuare [00:41:13]: Vad sa du? 
 
Talare [00:41:13]: Ja vad pinsamt. 
 
Intervjuare [00:41:15]: Och sen har de en bastu du vet så man sitter då har man hela man ser 
Masthuggskyrkan och bron och liksom halva inloppet så så det är fräckt. 
 
Talare [00:41:26]: Usch vad pinsamt då får jag åka dit. 
 
Intervjuare [00:41:28]: Ja [skrattar] jo det är kul. 
 
Talare [00:41:29]: Ja nej men jag har väl relation till hela Göteborg tycker jag väl nja jag 
tycker nog det jag gillar att åka runt, en gång i tiden när jag, vi var ju på Sociala huset först 
eller hur? 
 
Intervjuare [00:41:44]: Ja just det. 
 
Talare [00:41:45]: Folktandvården och då hade vi friskvård och då fick vi gå ut och gå, vi 
promenerade 45 minuter, då gick vi ut. 
 
Intervjuare [00:41:53]: Vart gick ni då? 
 
Talare [00:41:54]: Ja jag gick vart jag ville och då var jag ute och vandrade och tittade 
runtomkring så då kunde man hamna på alla möjliga ställen så Vasastan och titta på de här 
husen då det var lite fräckt men ja vad har jag för relation? Vad svårt egentligen. 
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Intervjuare [00:42:16]: Ja nej men jag tycker att du redan har berättat mycket. 
 
Talare [00:42:18]: Ja. 
 
Intervjuare [00:42:21]: Du sa att du var intresserad av hus och arkitektur. 
 
Talare [00:42:23]: Ja vet du vad jag gjorde jag gick och läste på vad heter det då det här nya 
hotellet som ligger där borta är det Västra hamngatan? Ritz? Nej, eh jag läste i alla fall konst 
och antikens historia. 
 
Intervjuare [00:42:40]: Ja, ja, ja. 
 
Talare [00:42:43]: Vet du vad jag menar? 
 
Intervjuare [00:42:44]: Kontoristföreningens hus. 
 
Talare [00:42:45]: Ja. 
 
Intervjuare [00:42:46]: Mitt emot Trädgårdsföreningen? Stort jugend tegelpalats?  
 
Talare [00:42:50]: Nej nu är jag helt fel vad sjutton heter det? Det ligger ju här. 
 
Intervjuare [00:42:54]: Jaha Sveahuset, med Moder Svea på taket? 
 
Talare [00:42:56]: Ja där gick jag och läste konst därför att jag skulle jobba som reseledare 
och så skulle jag ha lite mer kött på benen och då tänkte jag att jag måste kunna lite mer om 
Grekland och Italien och allt det här och då hade vi en lärare och först tyckte jag nej det här 
jag orkar inte läsa jag jobbade på samma gång. 
 
Intervjuare [00:43:15]: Vad jobbade du med då? 
 
Talare [00:43:17]: Jag tror att jag jobbade på Vasa sjukhus faktiskt för då hade jag en 
mellanperiod. 
 
Intervjuare [00:43:23]: Som sjukvårdsbiträde eller något sådan där? 
 
Talare [00:43:25]: Nej jag var kokerska. 
 
Intervjuare [00:43:27]: Jaha oj du har gjort jättemycket olika saker. 
 
Talare [00:43:30]: Ja det är roligt det brukar jag alltid säga fy sjutton jag vill inte jobba som 
tandsköterska hela mitt liv. 
 
Intervjuare [00:43:35]: Vad sa du jag... 
 
Talare [00:43:35]: Jag vill inte jobba som tandsköterska hela mitt liv. 
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Intervjuare [00:43:38]: Nej, nej du har gjort allt möjligt. 
 
Talare [00:43:40]: Ja, ja det är ju roligt det är därför jag ibland känner det som att nej jag 
kanske skulle gå vidare nu också men du då var det såhär jag hade en så bra lärare och han 
sa så här när ni går i städer och när ni åker runt och vart ni än kommer så gå inte runt och 
titta rakt fram och åt sidorna utan titta även upp. 
 
Intervjuare [00:44:02]: Okej. 
 
Talare [00:44:03]: Och det har jag lärt mig så mycket på och då kan man hitta alltså man kan 
hitta så mycket roliga saker. 
 
Intervjuare [00:44:06]: Ja visst. 
 
Talare [00:44:07]: Så tittar man upp jag vet inte allt folk som eller masker och demoner som 
tittar ner på dig och spyr galla och så roligt så jag menar nu har jag redan sett de här 
gubbarna på sidan där eller hur? 
 
Intervjuare [00:44:18]: [Skrattar]. 
 
Talare [00:44:20]: Så att det tycker jag så att... 
 
Intervjuare [00:44:21]: Jag vet när jag såg Moder Svea första gången och tänkte jag shit har 
hon suttit där länge? 
 
Talare [00:44:24]: Ja men fattar du vad roligt och till och med utanför jobbet när jag går ut 
från jobbet då är det ett rött tegelhus då är det också lite fräcka kvinnokroppar som är 
utanför där barbröstade lite längre upp om man tittar jag vet inte om folk ser det. 
 
Intervjuare [00:44:44]: I de röda tegelhusen där? 
 
Talare [00:44:45]: Ja det är några framför där som är ovanför där. 
 
Intervjuare [00:44:48]: Det är lite funkis va? 
 
Talare [00:44:49]: Ja det kan vara lite funkis där uppe men det tycker jag är kul så att i 
relation till Göteborg på det sättet har jag lärt mig de senaste åren att titta liksom så men 
sen vet jag inte sen är jag Brunnsbotös och Hisingsbo och sen nu då Örgrytebo. Nej men det 
är hela staden säger vi, det är hela staden. 
 
Intervjuare [00:45:16]: Ja din mamma bor ju kvar där. 
 
Talare [00:45:18]: Mamma bor kvar. 
 
Intervjuare [00:45:19]: Så då har du liksom det är det som är hemma då. 
 
Talare [00:45:23]: Ja mamma, ja tänker du själva kvarteret där hon bor eller tänker du på 
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överhuvudtaget Göteborg? 
 
Intervjuare [00:45:28]: Nej. 
 
Talare [00:45:30]: Nej inte där mamma bor där kände jag i Bäckebol när vi flyttade dit så var 
det nog att jag bodde då hann vi att bli ganska stora så då stack vi iväg det var bara lillasyster 
som var kvar där så att det har jag ingen större relation till och jag är inte så förtjust i det 
heller måste jag säga. 
 
Intervjuare [00:45:47]: Dina barn bor de kvar i Göteborg? 
 
Talare [00:45:52]: Ja Emil bor kvar i samma kvarter det är vår son 25 år fick köpt sig en 
lägenhet förra året då kan man komma till det igen då varför kunde han köpa en lägenhet 
därför att mamma och pappa kunde få lov att gå till banken och låna pengar för att de bodde 
i en lägenhet. 
 
Intervjuare [00:46:06]: Ja det hänger ihop. 
 
Talare [00:46:08]: Inte klokt, helt galet, nu är han duktig och jobbar och har jobbat ihop 
pengar och tjänar bra själv så han fick ta egna lån men där kan vi prata om jag menar jag är 
en helt vanlig ja medelinkomsttagare eller hur och inga lån i och för sig studielån och allting 
är betalt men så han bor i samma kvarter kanske skulle vilja bo inne i stan som alla 
ungdomar vill göra eller hur? Men han bor där och sen har vi då vår tös som är nere på Kreta 
och jobbar som reseledare där så hon följer mammas spår. 
 
Intervjuare [00:46:44]: Går i mammas spår [skrattar]. 
 
Talare [00:46:45]: Ja så hon kanske kommer hem med en grek men so what det är bara roligt 
eller hur? 
 
Intervjuare [00:46:51]: Ja, ja, javisst. 
 
Talare [00:46:52]: Och de är också sådär att de tycker att Göteborg är bra men vi får väl se 
vad som händer med ja vad som händer i deras liv så att säga men de har haft en bra 
uppväxt där borta igenom faktiskt så ja. 
 
Intervjuare [00:47:09]: Är det någonting du drömmer om? Någonting du önskar dig? 
 
Talare [00:47:13]: Personligen eller i själva stadsdelen? 
 
Intervjuare [00:47:16]: Det får du bestämma. 
 
Talare [00:47:17]: Jag vill ha en, jag vill ha och påta i jord. 
 
Intervjuare [00:47:23]: Du vill? 
 
Talare [00:47:24]: Påta i jord. 
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Intervjuare [00:47:26]: Påta i jord jaha. 
 
Talare [00:47:26]: Ja jag skulle vilja ha, jag tror att jag skulle vilja ha en sommarstuga men 
bara för att jag vill komma dit och sätta några tomater och lite sallader, jag tycker det är 
skitroligt. Jag hade, när jag då inte fick utlopp för detta, jag har lite balkonglådor du vet och 
sådär då gick jag faktiskt upp till Delsjön och så frågade jag om man inte kunde få lov om det 
fanns någon sådan här jordplätt där uppe och det gör det ju man kan... 
 
Intervjuare [00:47:50]: Kolonilott? 
 
Talare [00:47:51]: Ja jag kommer inte ihåg hur sjutton jag betalade då och jag grejade vet du 
och hade mig och bar dit gödsel och vi odlade och min dotter skulle ha det nästan som 
Lärjedalens trädgårdar hon odlade sina blommor och jag odlade mina grejer och vi hade frön 
som vi importerade från Italien för vi tyckte wow vi ska ha det och det och det och min 
granne Muhammed som var från Mölndal jätterolig kille han odlade vitlök och lökar och höll 
på där och vi hade jättetrevligt och sen skulle pappa då ta hand om och vattna lite när vi var 
borta och han sa jag vet inte om det växer så bra då men det är i alla fall fullt med sniglar och 
allting var förstört. 
 
Intervjuare [00:48:35]: Nähä? 
 
Talare [00:48:35]: Allting var förstört. 
 
Intervjuare [00:48:37]: Mördarsniglar? 
 
Talare [00:48:36]: Ja så där var jag bara nej kunde de inte sagt någonting till mig jag var helt 
dum och nybörjare och sen när jag liksom insåg själv då att jag såg runtomkring mig en del 
hade sådana här små höga stängel som gick runt och de odlade sin vitlök och de odlande och 
där stod jag och trodde att jag skulle ha någon jättegrej med tomater och sallader det fanns 
ingenting så det la jag ner men det är en liten dröm det och så tror jag att jag vill ha en hund. 
 
Intervjuare [00:49:08]: En hund? 
 
Talare [00:49:10]: Ja jag tror att jag vill ha det fast att jag vet att det är som ett barn så jag är 
jätterädd för det men jag är lite såhär är det någonting man ska satsa på när man är 
pensionär? 
 
Intervjuare [00:49:21]: Jag vet inte man blir väldigt låst liksom. 
 
Talare [00:49:22]: Ja det är det man är men så har jag fått för mig men gud vad roligt och 
tänk om man är liksom ja jag vet inte jag har fått för mig att jag, men jag tror att det är en 
gammal dröm som barn. 
 
Intervjuare [00:49:31]: Ja, ja. 
 
Talare [00:49:32]: Att man ville ha hund och föräldrarna sa nej det får du inte och man ville 
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ha en häst och det går inte nej men annars har jag inte nej jag begär inte så mycket av livet, 
jag vill vara frisk som alla andra absolut. 
 
Intervjuare [00:49:51]: Är det någonting som du är rädd för? Oroar dig över? 
 
Talare [00:49:58]: Ja faktumet att jag tänkte på det idag det är faktiskt lite så att jag kan 
känna att nu har vi nu fyller min man 60 nästa år och jag är 55 jag på mig för några år sedan 
så hittade de att jag hade ett medfött litet hjärtfel så jag hade en sådan här signal elektrisk 
bana som var fel så jag blev opererad men nu är det bra men sen slutade det med att det 
gick ett tag och sen fick min man en hjärtinfarkt och då... 
 
Intervjuare [00:50:28]: Jaha oj. 
 
Talare [00:50:28]: Och då ja men du vet det är jätteknepigt men det fixade vi och han fixade 
det men nu har det kommit lite mer sådana här krämpor som inte liksom släpper och då kan 
jag känna nej ska det bli såhär? Lite egotrippat tror jag att det är för jag känner såhär nej nu 
känner jag mig glad och behöver inte känna det här med att vad gör barnen eller förstår du 
utan nu ska vi leva livet och då börjar han bli kanske lite småkrämpigt och har svårt att gå, 
han har en kronisk hälseneinflammation eh det är inte så att jag oroar mig men jag känner 
nej det får inte bli det kan man inte hjälpa men ja lite så. Inte rädd men lite orolig kan jag 
känna faktiskt men jag tror att alla känner så. 
 
Intervjuare [00:51:28]: Ja säkert det har att göra med åldern faktiskt. 
 
Talare [00:51:35]: Ja men det är tråkigt för vi har varit aktiva och så kommer detta nu då så 
precis innan du när jag kom ner här nu fick jag en bild från min dotter som hade varit hos 
läkaren när hon var sjuk och så nere på Kreta då och hon har fått så mycket medicin och du 
vet det var penicillin och allt möjligt jag bara wow men jag kan inte göra någonting hon är 
myndig och får göra vad hon vill det hon stoppar i sig och sen kom det då från min man då 
att jag var tvungen att gå hem idag jag klarade inte mer och så skickade han en bild på 
hälsenan där bak är alltså det är så svullet så han... 
 
Intervjuare [00:52:08]: Det går inte att göra någonting åt det? 
 
Talare [00:52:09]: Nej de försöker, nu ska jag gå hem eller? 
 
Intervjuare [00:52:12]: Nej jag skulle bara kolla vad klockan är. 
 
Talare [00:52:15]: Du de försöker och de vet inte och han tränar och de håller på och de sista 
nu som vi eh man ska kunna gå in och rensa, förr i tiden kunde man ge kortison och nu 
pratar de om någonting med att rensa och då satt jag och läste på om det och då stod det 
fast det går inte att göra på patienter som har haft hjärtinfarkter då så då kan jag känna bara 
nej, det är tråkigt men annars är jag inte rädd för någonting men det är klart det kan hända 
mycket. 
 
Intervjuare [00:52:45]: Javisst herregud. 
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Talare [00:52:47]: Ja ekonomin tror jag är ingenting som bekymrar mig egentligen, jag 
betalar mina räkningar och har inte så mycket mer, lägger pengar på resor faktiskt. 
 
Intervjuare [00:53:02]: Jaha är det någonting annat som du vill tillägga nu för nu börjar vi bli 
ganska klara känns det som. 
 
Talare [00:53:08]: Nej ingen aning vad ska jag tillägga? 
 
Intervjuare [00:53:08]: Nja om det var någonting det där måste jag bara säga så får du göra 
det. 
 
Talare [00:53:13]: Om Göteborg? 
 
Intervjuare [00:53:13]: Ja eller om dig eller om livet eller om världen, du får säga precis vad 
du vill. 
 
Talare [00:53:19]: Ja världen är skum nu tycker jag, jag tycker folk är elaka, jag tycker det 
börjar komma fram en massa de här gamla igen nu vi pratade om hur det var på 30-talet och 
man ska alltid hitta en syndabock det tycker jag är inte riktigt såhär… spännande vi går ju till 
val eller hur. 
 
Intervjuare [00:53:39]: Ja just det så får vi se hur det går. 
 
Talare [00:53:43]: Så att där är jag lite såhär inte så fascinerad över det här som är 
runtomkring, jag tycker inte om och det kanske man kan tillägga om de lyssnar på detta om 
100 år, jag tycker inte om när det är liksom debatter om att man får ha de här 
demonstrationerna nazisterna och bete sig så illa det måste jag tillägga det gillar inte jag, hur 
får man lov att bete sig så? Helt skumt. 
 
Intervjuare [00:54:12]: Ja med facit i hand. 
 
Talare [00:54:13]: Ja faktiskt jag menar även om det är en demokrati så hets mot... 
 
Intervjuare [00:54:19]: Hets mot folkgrupp nej men man får inte göra vad som helst det finns 
ju lagar. 
 
Talare [00:54:22]: Nej man får ju inte det men jag tycker att det är och där var Göteborg bra, 
där var poliserna bra när de stoppade in dom i borta vid Fokus och Gårda där så det tycker 
jag det får vi inte ha i Göteborg. 
 
Intervjuare [00:54:37]: Men då så då är vi klara. 
 
Talare [00:54:40]: Herregud tänk vad spännande du har det som får höra alla människor. 
 
 
 
[bandningen slutar 


